
Referat til Grundejerforeningen Vesternæs Ekstraordinære Generalforsamling  

Lørdag den 20 Januar 2024 kl. 10:00 – Skansegården 
 

1. Valg af dirigent: 

Lene Lundblev valgt som Dirigent.  

Dirigenten åbner Generalforsamlingen og konstaterer at der blev indkald til møde med 3 ugers varsel. 

 

2. Formanden 

Formanden fortalte om bestyrelsens arbejde og overvejelser angående broen 

Kommentarer: 

Jens Dyssevej 2-4. Stikke en finger i jorden 

Henning R. der er tidligere drøftet en max. beløb for bestyrelsens råderet. 

 

3. Indkomne forslag. 

Anders K. redegør for sine forslag. Han har undersøgt Nordea fonden og Fritidsrådet og vedlagt forslag fra 

NBC angående helårsbro til ca.kr. 90.000,00 

Lene: Indestående i dag ca. kr. 94.000,00 

Ole: Hvem vil vedligeholde den nye bro. 

Ander K. :Selvvalg. 

Jens: Nye muligheder-træk vejret. Ikke træffe for mange og forhastede beslutninger 

Henning: Vi har penge til finansiering af ny bro, stort arbejde med gl.bro. 

Len: Vi skal ikke blotte os helt 

Morten: 35.000 til rep,. af gl. bro vil indebære fuldstændig reparation 

Lotte: Kan ikke vente med afstemning, ellers har vi ingen bro i år. 

Anders: Vi kan hurtigt få ny bro op! 

Ole S: Godt forslag med bro, men rep. af gl.bro i år. 

Jens: Stemme om midler til ny bro samt reparerer gl. bro. 

Tim: Stolper er dårlige og skal skiftes. Findes folk til bro op og ned. 

Lene: Med i tilbud på reparation 

Maria Fyr-: Ikke tilhænger af rep. ag bro, vil have ny bro – med service 

Henning: Enig med Maria om ny bro, betales i rater. 

Anders K: Kan betale broen i rater på banklignende vilkår. Ny bro 15 m.lang Gl bro 20 m. 

Kr.17.000 for yderligere 5 m. 

Ebbe: Må vi sætte en ny bro op for digelaget. 

Lene: Der skal søges. 

 

4. Afstemning. 

Der er flertal for at søge fondsmidler. Ca. 8 imod. Er søgt. 

Maria: Hvis vi får fondsmidler-hvilken model 

Anders K: Den dyreste 

Henning: Skal bygge luksusmodel. 

Morten: Indkaldelse til generalforsamling vedr.beslutning. 

 

5. Vedtægtsændringer: 

Anders K: Gennemgik sine ændringsforslag til vedtægtsændringer 

§9 – mindst 4 uger. 



Camilla: Opkrævning over foreningsmail og på hjemmeside. 

Morten: Indkaldelse først i maj. 

Anders: §17 og §18 vedr. kontant betaling. 

Heino: Hvorfor betaler folk ikke i bak? Det koster gebyr 

Lene: Ordlyd i vedtægterne ændres til: Foreningens kasserer 

Henning: Foreslå et prof. bureau til opkrævning 

Lene: Det var banken der lukkede ned for FI-indbetalinger, så det var ikke længere en mulighed.  

Jette S: Der kan ikke stemmes om vedtægtsændringer i dag. Hvert enkelt forslag skal behandles særskilt 

Til den ordinære generalforsamling. 

Anders: Trækker forslagne tilbage. 

 

6. EVT. 

Søren: Medlemmerne opfordres til at holde øje med egne regnvands/spildevandsbrønde 

I perioder står vandet helt op til dækslet! 

Lene: Nogle huse leder spildevand i regnvandsledningen oplyser kommunen. 

Undersøg om det måske er tilfældet på egne grunde. 

 


